

Accredited Certification International



Hygiene Control System Certification

In wake of the Avian influenza, Viral Gastro-enteritis, food poisoning and SARS outbreaks, people now realize the importance of food safety and public hygiene. It is time for public and private sector to consider how to take a step forward to ensure providing a hygienic environment for the communities and the customers they serve. By introducing the ISO 9001 concept with the implementation of Good Hygiene Practice, ACI has developed the Hygiene Control System Certification Scheme ("ACI-HCS") in order to develop a framework for managing health risks associated with public hygiene in a systematic manner.

Basic framework of ACI-HCS consists of Management Responsibility, Sanitary Facilities. Building Hygiene, **Public** toilets. Ventilation/Drainage/Garbage collection, Pest Control, Personal Hygiene and Hygiene Management System. Furthermore, samples of air, water and food must be subject to testing carried out by HOKLAS Accreditation (Hong Kong Laboratory Scheme) accredited laboratories for granting certificate.

ACI-HCS Certification encourages and serves industry sectors such as shopping arcades, restaurants, hotels, clubhouse and school, etc. to fulfil their commitment to public hygiene as pledged. Moreover, we may provide particular training courses in order to make the organisation understand more about system requirement.

Benefits

- Build a good social responsible image for your organization
- · Show sincere and care to staff, customers and stakeholders
- Maintain and continually improve hygiene conditions
- Eliminate or minimize health risk to the general population who may be exposed to the risk associated with its hygiene conditions

www.aci-limited.com

國際認可認証有限公司

Accredited Certification International Limited



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940
EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM
WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM



國際認可認証



衛生監控體系認證

隨著禽流感、腸道感染病毒、食物中毒事件和非典型肺炎的爆發,大眾開始意識到食品安全和公眾衛生的重要性。現在是時候讓公私營機構踏進一步,以確保為社會和客人提供一個良好衛生環境。通過引入ISO 9001 概念並實施「良好的衛生規範」,國際認可認証有限公司制訂了「衛生監控體系認證計劃」,目的是建立一個經過認證的可靠體系,以對與公共衛生相關的健康風險進行系統化的管理。

衛生監控體系基本的框架要求,包括:管理責任、衛生設備、 大厦衛生狀况、公共洗手間考慮、滅蟲、通風、排污及廢物 收集處理、個人衛生及衛生管理體系。空氣、水、食品的樣 本必須提交由香港實驗所認可計劃(HOKLAS)核下之認可實驗 室發出的合格化驗報告才可獲得證書。

衛生監控體系認證的目的是鼓勵業界特別是購物商場、餐廳、 酒店、會所和學校等對良好公眾衛生承諾實踐。 此外,我們 更可以提供特定的培訓課程,協助機構更了解體系的要求。

認證的效益

- 為您的組織建立一個良好的社會責任形象
- 以表達對僱員、客戶和持分者的真誠和關懷
- 維持並持續改進衛牛情況
- 建立衛生管理體系,以消除或減低大眾對與衛生條件有關的健康風險疑慮

www.aci-limited.com

TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940 EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM



Accredited Certification International



Training HC₂ **Hygiene Control System Effective Application**

Details:

- ~ The basic concept of Hygiene Control System
- ~ The Hygiene Control System Principles
- ~ Requirements and implementation guidelines of Hygiene Control System
- ~ Statutory Requirements and Regulations

HC3 **Hygiene Control System Implementation and** 1 day documentation

Details

- ~Hygiene Control System requirements for documentation and why documentation required
- ~Process approach to create practical documents
- ~System Documentation
- ~Updating and Maintenance of Hygiene Control System

HC4 **Hygiene Control System Internal Auditor Training**

2 days

1 day

Details:

- ~ Documentation Review
- ~ Comparison between internal and external audit
- ~ Hygiene Control System auditing
- ~ Internal audit results evaluation and reporting

HC4.1 **Integrated Hygiene Control System Effective Application** & Internal Auditor Training

2 days

Details:

- ~ The basic concept of Hygiene Control System, The Hygiene Control System Principles
- ~ Requirements and implementation guidelines of Hygiene Control System
- ~ Statutory Requirements and Regulations, Documentation Review
- ~ Comparison between internal and external audit, Hygiene Control System auditing
- ~ Internal audit results evaluation and reporting

Date	Courses are organized once a month. Detailed schedule can be found on our website.
Methodology	Presentation, Workgroup Discussion, Case Study & Exercise
Certificate	Certificate of successful completion will be issued to delegates who have attended full course
Venue	ACI Training Centre



www.aci-limited.com



EMAIL: ENOUIRY@ACI-LIMITED.COM WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM



國際認可認証

衛生監控體系認證

HC2 衛生監控體系有效應用

1 day

內容:

- ~ 衛生監控體系基本概念
- ~ 衛生監控體系的準則及條款解釋
- ~ 衛生監控體系之要求及實踐指引
- ~ 有關法規及規定

HC3 衛生監控體系文件處理

1 day

內容

- ~ 衛生監控體系對文件的要求及為何有此要求
- ~ 過程方法以建立實用文件
- ~系統文件
- ~ 更新和維護衛生監控體系

HC4 衛生監控體系內部審核員培訓

2 days

内容:

- ~ 文件檢閱
- ~ 內部與外部審核之比較
- ~ 衛生監控體系審核(包括審核方法、準備、審核技巧和報告)
- ~ 內部審核結果之評審及報告

HC4.1

綜合衛生監控體系有效應用及內部審核員培訓

2 days

内容:

- ~ 衛生監控體系基本概念、準則及條款解釋
- ~ 衛生監控體系之要求及實踐指引
- ~ 有關法規及規定、文件檢閱
- ~ 內部與外部審核之比較
- ~ 衛生監控體系審核(包括審核方法、準備、審核技巧和報告)內部審核結果之評審及報告

www.aci-limited.com



EL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940 EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM 上課日期 培訓課程會於每月舉行一次,詳細日期可瀏覽 本公司的網頁

上課模式 講解、小組討論、練習及個案研習

地點 ACI 培訓中心